
Protokół Nr XIX/08
z obrad XIX sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 29 stycznia 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 – 18,00/

Obrady XIX sesji otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak
stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 19 radnych / Radny Józef Kurcin przybyłna
obrady sesji po jej otwarciu i od tego momentu Rada liczyła 20radnych/, 3 radnych
było nieobecnych – A. Czapiewski, D. Sokołowska, J. Taczalski – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczakpoinformował, Ŝe na wniosek Prezydenta
Miasta, jako pkt. 15, wprowadził projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie
miasta Piły – pismo stanowi załącznik do protokołu.
PonadtoPrzewodniczący Rady zapoznał zebranych z rozstrzygnięciem nadzorczym
Wojewody Wielkopolskiego w sprawie orzeczenia niewaŜności uchwały Nr
XVII/197/07 Rady Miasta Piły z dnia 18 grudnia 2007r. w sprawie zasad korzystania
ze stołówek szkolnych w tym wysokości opłat - rozstrzygnięcie w załączeniu
protokołu. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w związku z tym Prezydent Miasta Piły
zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały
w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych w tym wysokości opłat.

Za przyj ęciem ww. projektu uchwały Rada opowiedziała się jednogłośnie.
Projekt uchwały wprowadzony został do porządku obrad jako pkt. 16.

Porządek obrad, wraz ze zmianami, przyjęty został jednogłośnie.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie guorum;
c/ przyjecie protokołów z obrad XVII i XVIII sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy  XVIII a XIX sesją Rady Miasta Piły.
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3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres od 1
marca 2008r. do 28 lutego 2009r.

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych.

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen zaścieki sanitarne na okres
od 1 marca 2008r. do 28 lutego 2009r.

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu inwestycyjnego Spółki Wodno –
Ściekowej “GWDA” Sp. z o.o. w Pile na lata 2008-2010.

8. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ul. Śniadeckich /dz. nr ewid. 49/1/.

9. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ulic Kościuszki i M. Skłodowskiej-Curie.

10.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie al. Niepodległości i ul. Szkolnej.

11.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ulic Równej i Koszykowej.

12.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów
własnych w jednostkach budŜetowych.

13.Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2008r.
14.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Piły na 2008r.
15.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008r.
16.Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w

tym wysokości opłat.
17.Informacja o planach pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły na 2008 rok.
18.Interpelacje i zapytania.
19.Sprawy róŜne.
20.Zamknięcie obrad.

Informacj ę w sprawie protokołów z obrad XVII i XVIII sesji Rady Miasta Pi ły
złoŜył Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do
protokołu.

Protokoły z obrad XVII i XVIII sesji przyj ęte zostały jednogłośnie, bez
odczytania.
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Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XVIII a XIX sesj ą Rady Miasta Piły przyj ęta została bez uwag –
informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/

Po udzieleniu dodatkowych informacji przez Naczelnik Miejskiej Pracowni
Urbanistycznej Tomirę Oleszak Radnemu Zbigniewowi Pyziakowi odnośnie pkt
28 “Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły” przyjęte zostało do
akceptującej wiadomości – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres
od 1 marca 2008r. do 28 lutego 2009r. wraz z autopoprawką przedstawił
Prezydent Jerzy Wołoszyński  i Prezes  MWiK  Bogumiła Stawińska.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował, Ŝe za ww projektem uchwały głosowało 2 radnych, 3 radnych
wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe
za powyŜszym projektem uchwały opowiedział się 1 radny, 8 radnych
wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował, Ŝe za projektem uchwały głosował 1 radny, 1 radny był
przeciwny, 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
od 1 października 2007r. wzrost wynagrodzeń wyniósł 9,2% uposaŜenia
zasadniczego, a w tym roku planowany jest jeszcze dodatkowo2% wzrost,
chciałbym wiedzieć, czy sytuacja ekonomiczna firmy na to pozwala.
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Prezes  MWiK Bogumiła Stawińska  m. in. stwierdziła:
średnia płaca pracowników wynosi 3.100,- zł brutto po podwyŜkach i nie jest ta
płaca adekwatna do wykonywanej pracy, praca jest cięŜka, wykonywana w
warunkach niebezpiecznych, musimy płacić dodatki za pracę niebezpieczną i
szkodliwą, są to dodatki obligatoryjne.

Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
– Pani Prezes nie odpowiedziała na moje pytanie, pytałem czy sytuacja ekonomiczna

pozwala na taki wzrost płac;
– Pani mówi,Ŝe płace będą wynosiły 3.100,- a ja znalazłem w materiałach,Ŝe będą

wynosiły 3.321,-.

Prezes Stawińska m.in. stwierdziła:
płace mamy ustalone przez Walne Zgromadzenie Wspólników, fundusz płac nie
został przekroczony i nie wzięliśmy tego z Ŝadnych innych kosztów.

Radna Maria Miler m.in. stwierdziła:
– wszystkie te projekty to hydro szokowy bicz finansowy dla mieszkańców, którzy

mieli obiecane,Ŝe po inwestycji w Dobrzycy sytuacja podwyŜek radykalnie się
zmniejszy, ale tak się nie dzieje;

– od 1999r. mamy najwyŜszą podwyŜkę wody – 45 gr, dodatkowo wprowadza się
opłatę abonamentową, po przeliczeniu cena 1 m3 wody będzie wynosiła 7 zł;

– w imieniu Klubu PiS mogę się tylko zwrócić do Pana Prezydenta,Ŝeby nie
zatwierdzał nowych taryf bez merytorycznego uzasadnienia;

– nie znamy dokonań firmy, nie wiemy, co firma wykonała z zamierzonych zadań,
co roku podwyŜszamy cenę wody i ścieków w oparciu o plany, a nie o wykonanie;

– naleŜałoby zmienić czas-okres obowiązywania nowych taryf po uchwaleniu
budŜetu;

– dobrze,Ŝe rosną koszty amortyzacji, aktywa rosną, koszty amortyzacji mogą być
przychodem, wykorzystanym na inwestycje;

– są miejscowości, gdzie odstąpiono od podwyŜek, albo je zmniejszono – Białystok,
Konin, Ełk, Pabianice i wiele innych miast, gdzie nie stosuje się tego bicza.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowskim.in.
stwierdził:
– podwyŜszenie ceny wody dla ludności o 16% wymaga z jednej strony

zastanowienia się, dobrych rachunków, a z drugiej strony duŜej odwagi, by to
społeczeństwu uzasadnić i powiedzieć, Ŝe jest to konieczne;

– pobieŜna analiza przedstawionych dokumentów wskazuje,Ŝe duŜa inwestycja
ujęcie wody w Dobrzycy i inne inwestycje spowodowały automatyczny wzrost
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kosztów firmy, przy jednoczesnym spadku sprzedaŜy wody, oszczędność w
domach i u klientów zbiorowych, a z drugiej strony wysoka cena wody powoduje,
Ŝe oszczędzamy i na 2008 rok teŜ jest zaplanowane zmniejszenie sprzedaŜy o 50
tys. m, czyli 1,5%;

– poniesione, duŜe nakłady na ujecie wody w Dobrzycy, ale takŜe i obiekty
realizowane na terenie miasta spowodowały olbrzymi wzrostkosztów amortyzacji
i ta wysoka amortyzacja nie pozwoli sfinansować ze środków własnych
planowanych nakładów, które wynoszą na najbliŜsze trzy lata 27 mln., a
amortyzacji będzie ok. 13 mln, powstanie dalsze wydatkowanieśrodków spółki,
które trzeba będzie pokryć przychodami;

– jednocześnie zainwestowanie przez spółkę spowodowało, Ŝe podatek od
nieruchomości rośnie bardzo dynamicznie, w tym roku o 23% i juŜ stanowi waŜną
pozycję w kosztach spółki;

– budzą duŜy niepokój bardzo duŜe straty w przesyle wody, trudno uznać za zasadne
straty na poziomie 610 tys. m3 wody tj. 14% wartości produkcji wody, a 18%
ilości sprzedaŜy wody, ten temat musi być wyjaśniony, bo będzie to kosztowało
dalsze pieniądze poniewaŜ musi być opomiarowanie i dalsze nakładyŜeby
uszczelnić wszystkie wycieki, awarie, a z drugiej strony by móc fakturować wodę
pobieraną przez odbiorców;

– na bazie tych dokumentów rodzi się taka myśl, czy wszystkie z tym związane
wydatki i koszty muszą pokryć bezpośrednio klienci, czy klient jest zobowiązany
płacić za straty i w jakim stopniu, zwłaszcza,Ŝe części tych strat nie umiemy
określić;

– dokumenty na Komisji były niepełne, dziś otrzymaliśmy dodatkowe dokumenty,
sprawa wymaga bliŜszego przeanalizowania, sugerowałbym, by dziś nie
podejmować decyzji, do tematu wrócić na sesji lutowej;

– nie umiałbym dziś w pełni być przekonany, by głosować za tym wzrostem cen
wody, a z drugiej strony moja wiedza ekonomiczna wskazuje nato, Ŝe nie moŜna
tej uchwały odrzucić, spółka musi mieć zwiększone dochodyŜeby mogła
funkcjonować;

– wniosek formalny – dać moŜliwość jeszcze raz przedyskutowania tematu i
przygotowania stanowiska na luty, jeŜeli my dziś nie uchwalimy tej uchwały to
ona wchodzi w Ŝycie decyzją Prezydenta, a nie sądzę, by to było dobre
rozwiązanie;

– reasumując, gdy parlamentarzyści będą pracować nad zmianą ustaw o samorządzie
winni to rozwaŜyć, nie widzę by było celowym i zasadnym podejmowanie przez
radnych takiej decyzji, w gospodarce rynkowej spółka powinna te ceny
negocjować z odbiorcami.

Prezydent Wołoszyński m.in. stwierdził:
problemem jest zagadnienie prawne, ustawa nałoŜyła określony scenariusz
postępowania, jest tam określony czas 45 dni, ubolewałbym gdyby się to
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automatycznie stało. 
Radca Prawny Urzędu Miasta BoŜena Krutulska-Góral odczytała treść art. 24
ust. 5 i 8 ustawy o zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniuścieków stwierdzając, Ŝe z
przedstawionych zapisów wynika,Ŝe dziś jest ostatnia sesja, na której naleŜy
głosować projekt uchwały.

Radny Rafał Zdzierela m.in. stwierdził:
Radni Platformy Obywatelskiej zapoznali się z dostarczonymi materiałami i dziś
chcielibyśmy wypowiedzieć się w tej sprawie bo to nie parlamentarzyści, ale radni
zostali wybrani do tego, by wypowiedzieć się w tej kwestii. Chciałbym wiedzieć, czy
były robione badania odnośnie elastyczności cenowej popytu na wodę – Prezes
Stawińska poinformowała, Ŝe takie badania nie były robione.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Rzemykowski m.in. stwierdził:
moje wystąpienie było takie, iŜ jeśli pozwala na to sytuacja prawna, móc to jeszcze
raz przeanalizować, gdy nie ma takiej moŜliwości, wniosek wycofuję.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– poza przeniesieniem skutków i rachunków rozwaŜaliśmy i inne aspekty, które by

mogły towarzyszyć tej decyzji np. dotację z budŜetu, głębsza analiza wykazała,Ŝe
to się obraca przeciwko ludziom, którzyŜyją w niedostatku, bo jeśli dotujemy, to
dotujemy wszystkich równo, a więc jeśli dotujemy tych, którzy mają duŜe zuŜycie
to oni mają volumen dotacji teŜ duŜy;

– koszty zuŜycia wody to koszty funkcjonowania gospodarstwa domowego,gmina
wydaje 5 mln na wsparcie ludzi, którzy według przepisów ustawy mogą o taki
dodatek wystąpić.

Radny Jan Lus m.in. stwierdził:
– skutki tej podwyŜki, przeliczając na dobowe zuŜycie przeciętnego mieszkańca

Piły, to 4gr, przeliczając to na strukturę płac, to 25% w kosztach spółki a tj. 1gr;
– spoŜycie wody spada z powodów technologicznych, zamieniamy zwykłe pralki na

automaty, naczynia myjemy w zmywarkach, to powoduje oszczędność i bardzo
dobrze, bo wody nie jest za duŜo byśmy ją marnowali;

– spółka rządzi się własnymi prawami, wiemy jaka jest obecna sytuacja
gospodarcza, moŜemy teŜ powiedzieć, Ŝe pracownicy nie powinni dostać
podwyŜek w tym roku, bo im się nie naleŜy, chociaŜ innym się naleŜy;

– powinniśmy zadbać o to, Ŝe jeśli pozwalamy spółce na podwyŜkę wody to Ŝeby
dała nam taką jakość wody, by moŜna ją było pić bezpośrednio z kranu, a taką
wodę teraz mamy.
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Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
– chciałem się dowiedzieć o sytuację finansową spółki na dzień 1 października br. i

takiej odpowiedzi nie uzyskałem;
– gdybyśmy przeliczyli na godziny, nie na dni, to zuŜycie by wyszło 0,001gr,

przyjmuje się, Ŝe gospodarstwa rozliczają się miesięcznie, a to podwyŜka 13 zł.

Radna Maria Miler zapytała jak kształtuje się wysokość opłaty abonamentowej w
innych miastach – Prezes Stawińska stwierdziła,Ŝe ta informacja zawarta jest w
dostarczonych materiałach, omówiła tabelę przedstawiającą opłatę abonamentową.

Ogłoszono 10 minut przerwy.

Po przerwie wznowiono obrady – obecnych 20 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, przeciwnych było 16 radnych, od
głosu wstrzymało się 2 radnych, uchwała nie została przez Radę podjęta.

Ad-5/

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych przedstawił
Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
– w Pile są jeszcze sieci wodociągowe azbestowe, kiedy spółka przystąpi do

wymiany tych sieci;
– ok. godz. 8 nastąpiła awaria na ul.Śniadeckich, o godz. 12 wody jeszcze nie było,

jakie są przyczyny tej awarii i kiedy będzie ona usunięta.

Prezes MWiK Bogumiła Stawińska m.in. stwierdziła:
– wymiana rur azbestowych – w tej chwili nie przystępujemy do wymiany poniewaŜ

rury są w bardzo dobrym stanie i nie powodują awarii, wymiana spowodowałaby
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bardzo duŜy koszt wybudowania, jest to ok. 20 km sieci azbestowej, azbest jest
szkodliwy tylko w czasie unieszkodliwiania go podczas ciecia, do 2032r. jest
konieczność wymiany, uwaŜamyŜe w tej chwili są większe potrzeby niŜ wymiana
dobrych rur;

– w sprawie awarii – muszę się dowiedzieć od naszych słuŜb, być moŜe to nie jest
nasza awaria.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m.in. stwierdziła:
– wszystkie gminy w całej Polsce mają moŜliwość dofinansowania inwestycji
środkami unijnymi, jeśli mówimy o sieciach wodociągowych sanitarnych – Piła
złoŜyła wniosek o duŜy projekt na modernizację sieci wodociągowo-sanitarnej na
kwotę ok. 40 tys., dlaczego mimo tego,Ŝe ten wniosek znalazł się na liście
rezerwowej o dofinansowanie, został w grudniu wycofany;

– wiemy,Ŝe stacja uzdatniania wody nie pracuje na pełnej wydajności, pracuje tylko
9 studni, a zatem czy inwestycje sieciowe mają być wprowadzane do tej
niesprawnej sieci i kiedy spółka ma zamiar tę inwestycję zrealizować.

Prezydent Wołoszyński m.in. stwierdził:
– rzeczywiście podjęliśmy taką decyzję, było to wspólne przedsięwzięcie

Wodociągów i Spółki Wodno-Ściekowej Gwda, na tej liście były teŜ
przedsięwzięcia Szydłowa, Dobrzycy, Byszek, tych gmin ościennych, które się
mieszczą w aglomeracji;

– najpierw byliśmy na liście podstawowej, potem zostaliśmy przesunięci na listę
rezerwową i dzisiejszy wynik głosowania utwierdził mnie o słuszności decyzji;

– policzyliśmy, Ŝe te 46 tys. euro to 120 mln, w związku ze spadającym kursem euro
coraz mniej złotówek przypływa do beneficjentów i te propozycje wsparcia się
pogarszają, bo ok. 60 mln trzeba by wygospodarować, a skąd;

– uczestniczyłem w tej decyzji i nie ma takiej moŜliwości, Ŝe za jednym zamachem
rozwiąŜemy wszystkie problemy w Pile, ale to nie oznacza,Ŝe ustajemy w
staraniach, zdecydowaliśmy, Ŝe będziemy aplikować pojedyncze projekty.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m.in. stwierdziła:
– nie podzielam poglądu Pana Prezydenta,Ŝe lepiej jest nie wziąć tych pieniędzy,

łatwiej jest zrealizować inwestycję jeŜeli jest wsparcie i to nawet w 40%;
– usłyszałam dziś, Ŝe spółka ześrodków własnych będzie realizowała inwestycje, co

się zmieni, łatwiej jest dostać pieniądze z zewnątrz i wspomóc te trudne budŜety
tak, jak to zrobiono przy okazji inwestycji doprowadzenia wody, budowy stacji
uzdatniania, zapewnić wykonanie inwestycji;

– uwaŜam, Ŝe się wycofujemy ze skorzystania ześrodków, które są moŜliwe do
wykorzystania.
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Prezydent Wołoszyński  m.in. stwierdził:
– bardzo niesprawiedliwy jest osąd Pani Radnej, w takiej skali, jak to zgłosiliśmy

we wniosku, społeczeństwa na to nie stać i dlatego ten aspekt kosztowy
musieliśmy przeanalizować;

– będziemy aplikować pojedyncze projekty do regionalnych funduszy i takie
rozmowy prowadzimy;

– wystarczy zajrzeć do budŜetu 2008 roku ile tam jest pozycji, gdzie te aplikacje są
wsparte z budŜetu, jeśli ostatni odcinek obwodnicy to jest wydatek ok. 50 mln, to
25 mln trzeba mieć swoich;

– rury azbestowe wymieniamy, ale te operacje musimy skoordynować, są
obiektywne badania i tam, gdzie ten rurociąg niesie wodę nie ma zagroŜenia,
niekorzystne działanie azbestu występuje w formie pylistej.

Przewodniczący Paweł Jarczakzapytał, ileśrodków trzeba było zabezpieczyć w
budŜecie miasta chcąc aplikować na inwestycje wodociągowe.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– łączny koszt inwestycji to 24 mln i to finansujemy ze środków własnych;
– Wodociągi nie mają juŜ większej zdolności kredytowej, koszt wyniósł 100 mln, a

to oznacza, Ŝe 50 mln musimy mieć z własnych środków.

Mirosława Rutkowska-Krupka  m.in. stwierdziła:
mamy moŜliwości zadłuŜenia się do 15%, a dziś to zadłuŜenie wynosi 7%, mamy
ogromne rezerwy, aby wypuścić obligacje i takie duŜe inwestycje wesprzeć.

Radna Maria Miler zapytała, czy MWiK nie ma długofalowej wizji rozwoju tylko
co rok to zmienia.

Prezes Stawińska m.in. stwierdziła:
plan jest wykonany jeśli chodzi o inwestycje z poprzednich lat, ale tegoroczny plan,
z uwagi na to,Ŝe były inwestycje planowane z funduszy spójności, musieliśmy
zmienić, w zamian za to wprowadziliśmy inne, mniejsze inwestycje.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciwnych było 4 radnych, od
głosu wstrzymał się 1 radny, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za ścieki sanitarne na
okres od 1 marca 2008r. do 28 lutego 2009r. przedstawił Prezes Spółki Wodno-
Ściekowej GWDA Bogdan Giergielewicz.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 3 radnych było przeciwnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu inwestycyjnegoSpółki Wodno –
Ściekowej “GWDA” Sp. z o.o. w Pile na lata 2008-2010 zreferował Prezes Spółki
GWDA Bogdan Giergielewicz.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Za podęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, 4 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Śniadeckich /dz. nr ewid. 49/1/ omówiła
Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.
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Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 w sprawie stwierdzenia zgodności miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły głosowało 20
radnych.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Kościuszki i Marii Skłodowskiej-
Curie przedstawiła Naczelnik Oleszak.

Przewodniczący Rady Osiedla Staszyce Marian Małecki,przedstawiając swoje
stanowisko w tej sprawie stwierdził,Ŝe naleŜy przychylić się do uwagi złoŜonej do
projektu planu.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował, Ŝe  Komisja przyjęła jednogłośnie  Projekt Nr 2 Załącznika Nr 3.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformowało
przyj ęciu Projektu Nr 2 Załącznika Nr 3. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował o przyjęciu Projektu Nr 2 Załącznika Nr 3.

Wnoszący uwagę do projektu planu poprosił Radę o pozytywne rozpatrzenie jego
prośby.

Za przyj ęciem Projektu Nr 1 Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie
rozpatrzenia uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Kościuszki i M. Skłodowskiej-Curie
opowiedział się 1 radny, 18 radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu – Projekt Nr 1 Załącznika Nr 3 nie został przez Radę przyj ęty.

11



Za przyj ęciem Projektu Nr 2 Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie
rozpatrzenia uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Kościuszki i M. Skłodowskiej-Curie
głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

W związku z powyŜszym głosowaniem bezprzedmiotowe było głosowanie nad
projektem uchwały.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie al. Niepodległości i ul. Szkolnej omówiła
Naczelnik MPU Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Załącznik Nr 2 w sprawie stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły przyjęty został
jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej omówiła projekt uchwały w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w
rejonie ulic Równej i Koszykowej.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zgłosiła wniosek o dopisanie w § 10 ust.
1 pkt. 5 wyrazów “nie mniejsza niŜ”.
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Za powyŜszym wnioskiem głosowało 16 radnych, 1 radny był przeciwny,3
radnych wstrzymało się od głosu – wniosek został przyjęty.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły głosowało 17
radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 3 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów –uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku
dochodów własnych w jednostkach budŜetowych przedstawiła Naczelnik
Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Do projektu planu pracy Rady Miasta Piły na 2008r. radni zgłosili następujące
propozycje:

Radny Krzysztof Szewc zaproponował wprowadzenie, w miesiącu kwietniu,
debaty nt stanu bezpieczeństwa w Pile.

Ww. propozycja przyjęta została jednogłośnie.

Radny Rafał Zdzierela zaproponował dopisanie w miesiącu marcu “Informacji
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nt. stanu zdrowia w mieście Pile”.
Za powyŜszą propozycją glosowało 16 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 1
radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak zaproponował,
by zamiast 2 sesji we wrześniu, jedna z nich odbyła się pod koniec sierpnia.

Za ww. propozycją głosowało 7 radnych, 7 radnych było przeciwnych, 5
radnych wstrzymało się od głosu – propozycja nie została przyjęta.

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2008 r., z
wcześniej przyj ętymi zmianami, Rada opowiedziała jednogłośnie – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Do przesłanego radnymprojektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok
Radny Rafał Zdzierela zaproponował wprowadzenie dodatkowej kontroli
problemowej w zakresie zamówień publicznych ze szczególnym uwzględnieniem
procedury dot. Aquaparku.

Za wnioskiem Radnego Zdziereli opowiedziało się 16 radnych, 1 radny był
przeciwny, 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Za podjęciem uchwały, wraz z wcześniej przyj ętym wnioskiem, głosowało 18
radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 rok
przedstawiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.
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Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Ad-16/

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w
tym wysokości opłat omówiła Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17/

Przewodniczący Komisji przedstawiali plany pracy Komisji na 2008 rok – plany
pracy Komisji oraz sprawozdanie Komisji Gospodarki Miejskiej za 2007 rok
stanowią załączniki do protokołu.

Ad-18/

W punkcie “Interpelacje i zapytania “  radni poruszyli następujące sprawy:

Radny Hubert Ciechanowski poruszył sprawę zbyt małej ilości miejsc
parkingowych dla mieszkańców budynków za Smakoszem.

Radna Mirosława Rutkowska_Krupka zapytała co oznaczają niebiesko-białe
słupy postawione przy przejściach np. przy ul. Wyspiańskiego.

Radny Zbigniew Pyziak 
– wyraził niezadowolenie z przeprowadzonej na sesji wizualizacji MWiK, Radny

stwierdził, Ŝe wizualizacja miała być dodatkowym argumentem, przemawiającym
za  propozycją podniesienia cen wody i ścieków;

– wyraził zdziwienie występem Strongmenów w Pilskim Domum Kultury.

Odpowiedzi udzielili Prezydenci Jerzy Wołoszyński i Paweł Dahlke.

Ad-19/

W sprawach róŜnych :
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Przewodniczący Rady Miasta przedstawił pismo Prezydenta Miasta dotyczące
wskazania po dwóch przedstawicieli Rady Miasta Piły i organizacji pozarządowych
do do składu komisji do spraw z zakresu ochrony zdrowia i przeciwdziałania
patologiom społecznym.

Rada, jednogłośnie, wskazała radnych Teresę Kasior i Jarosława Kotwicę oraz
Grzegorza Rzymskiego i Reginę Masalską -Czadankiewicz.

Przewodniczący Rady złoŜył wniosek o pośmiertne uhonorowanie Pana Jana
Gruchały tytułem Honorowego Obywatela Miasta Piły – wniosek stanowi załącznik
do protokołu.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski, na
prośbę Radnych Krzysztofa Szewca i Rafała Zdziereli odczytał opinię Komisji
BudŜetu i Rozwoju Miasta, którą prezentował na sesji budŜetowej stwierdzając, Ŝe w
tej formie treści słownej opinia nie była przegłosowana przez członków Komisji.

Ad-20/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XIX sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                      Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                       Paweł  Jarczak
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